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Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánunk feltenni

Dr. Navracsics Tibo r
nemzeti fejlesztési minisztert helyettesítő miniszter úr

„Mennyi beruházással számol az energiahatékonyság terén? ”

címmel .

Kérdésünkre írásbeli választ kérünk a Miniszter Úrtól, azért tő le, mert e tárgykörben a

Kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Magyar Szocialista Párt Országgyű lési Képvisel őcsoportjának tagjaiként az elmúl t

években is kiemelt figyelmet fordítottunk az energia piac m űködésére.

Annak érdekében, hogy az energetikai infrastruktúra minősége és a szolgáltatások

színvonala javuljon, eközben az ellátásbiztonság megfelelő színvonalon garantálható

legyen, az energia árak versenyképesek legyenek, a szociális szempontok megfelelően

érvényesíthetők legyenek és a megújuló energiaforrások felhasználásával kapcsolato s

uniós vállalásainknak is eleget tudjunk tenni, átgondolt és megalapozot t

energiapolitikára van szükség, azonban a Fidesz-kormány még saját, elfogadot t

energiastratégiájával is rendre szembemegy .

Mindezek alapján a Magyar Köztársaság Alkotmányáról szóló 1949 . évi XX. törvény

27. §-ában biztosított jogunkkal élve a Magyar Köztársaság Országgyűlésének

Házszabályáról szóló 46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-a alapján az alábbi

kérdéseket intézzük Önhöz :



1. Véleménye szerint milyen értékű és kapacitású beruházások valósulhatnak me g

2012-ben az épületenergetikai hatékonyság javításával kapcsolatban ?

2. Honnan, milyen forrásból kívánják az ehhez szükséges támogatásoka t

biztosítani?

Tisztelettel várjuk válaszát !

Budapest, 2011 . december 23 .

Dr. Józsa István

országgyűlési képviselő
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